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CERTIFICAT

Standards Council of Canada

OF ACCREDITATION

Conseil canadien des normes

D’ACCREDITATION

QPS Evaluation Services, Inc.
81 Kelfield Street, Unit 8, Toronto, Ontario

having been assessed under the authority of the Standards Council of Canada Act
and found to comply with the criteria established by the Council is hereby
recognized as an

ACCREDITED CERTIFICATION BODY

in specific subject areas and for key locations as identified in the scope of

ayant été soumis a une évaluation selon la Loi sur le Conseil canadien des
normes et ayant été trouvé conforme aux critéres établis par le Conseil est de fait
reconnu comme étant un

ORGANISME DE CERTIFICATION ACCREDITE

dans les domaines d'activité et pour les établissements clés indiqués dans la portée

accreditation found under “Product Certification — Accredited Clients” on
WWW.scc.ca f

d'accreditation figurant & I'adresse : www.cen.ca sous la rubrique « Certification des
produits = Clients accrédités ».

Accreditation number: / Numéro d’accréditation : 1003-10/48

Inital accreditation date: / Date de la premiére accréditation : 2004-11-29
Reaccreditation date: / Date de la réaccréditation : 2009-04-27

Expiry date: / Date d'expiration : 2013-04

L

Chairman (SCC) / Président

Assessment performed according to the General Requirements for Bodies Operating Product Certification Systems
(CAN-P-8) (ISO/IEC Guide 65), the Additional Requirements for Accreditation of Certification Bodies (CAN-P-1500)
and other requirements. To verify the validity of the cerlificate, please see the listing of Accredited Clients on

Evaluation efiectuée conformément aux Exigences générales relatives aux organismes procédant & la certification de
produits (CAN-P-3) (Guide ISO/CEI 65),aux Exigences supplémentaires relatives a l'accréditation des organismes de
certification (CAN-P-1500) et autres exigences. Pour vérifier la validité du présent certificat, consultez la liste des
clients accrédités a I'adresse www.ccn.ca.

This certificate is the property of the Standards Council of Canada (SCC) and must be returned on request; reproduction is prohibited except on written approval of the SCC.
Ce certificat est |la propriété du Conseil canadien des normes (CCN) et doit lui &tre remis sur demande; toute reproduction est interdite sans l'autorisation écrite du CCN.



